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Skup{tina grada Novog Pazara usvojila bud`et za narednu godinu

U gradskoj kasi vi{e od
2,6 milijardi dinara

U odnosu na ovu godinu, gradski bud`et }e biti manji za ne{to vi{e od 108 miliona dinara

Novi Pazar - Slede}e godine u grad-
sku kasu bi trebalo da se slije
2.621.280.000 dinara. Projektovani
rashodi su ve}i od 2,5 milijardi dinara
i suficit bi trebalo da bude 60 miliona
dinara.Takvu odluku, na poslednjem
zasedanju, doneli su odbornici grad-
skog parlamenta. U odnosu na ovu
godinu, gradski bud`et }e biti manji za
ne{to vi{e od 108 miliona dinara.
Obrazla`u}i predlog bud`eta za slede-
}u godinu, novopazarski gradona~el-
nik Nihat Bi{evac je rekao da je „inve-
sticiono, socijalno i razvojno orijenti-
san, iako je manji od ovogodi{njeg“.
Za odbornike opozicione Stranke
pravde i pomirenja (SPP) takav bu-
d`et je neprihvatljiv, jer smatraju da
nije programski i transparentan i da je

~etvrtina planiranih sredstava name-
njena za plate zaposlenih u lokalnoj
samoupravi.

Gradski parlament usvojio je i od-
luku o drugom rebalansu bud`eta za
ovu godinu. U gradskoj kasi je ostva-
ren suficit od 92 miliona dinara i ta
sredstva su usmerena za izgradnju in-
frastrukturalnih objekata i unapre|e-
nje i pobolj{avanje uslova u obrazova-
nju. Usvojene su i izmene Odluke o
utvr|ivanju doprinosa za ure|enje
gra|evinskog zemlji{ta, koja obavezu-
je investitore stambeno-poslovnih
objekata da za svako nedostaju}e par-
king mesto plate po 1,5 miliona dina-
ra. Donete su i odluke o izradi plana
detaljne regulacije za rekonstrukciju
magistralnog puta Novi Pazar - Tutin,

na delu koji pripada novopazarskoj te-
ritoriji i o dodeli bespovratnih sredsta-
va za sufinansiranje projekata investi-
cionog odr`avanja stambenih zgrada
u gradu.

Na dnevnom redu su bila i kadrov-
ska re{enja na ~elu javnih preduze}a i
ustanova ~iji je osniva~ bio grad. U
preduze}u „Gradska toplana“ smenjen
je dosada{nji direktor Dejan Ni}iforo-
vi} i na njegovo mesto imenovan je
Vladimir Marinkovi}, {ef pravne slu-
`be u JKP „Gradska ~isto}a“. Mandat
vr{ioca du`nosti direktora produ`en je
direktorima u JKP „Parking servis“,
Zavodu za urbanizam i Domu zdra-
vlja, Arminu Mehovi}u, Suatu Ljaji}u
i Ervinu ]atovi}u. S. N.
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@estoka rasprava 
o bud`etu vlasti i
opozicije: Novi Pazar

U nedelju novi protest u Beranama

Gra|ani protiv 
mini hidroelektrana

Propao poku{aj saradnje Op{tine Nova Varo{ i istanbulske kompanije „Berksan“ 

Turci odustali od pogona u
Kokinom Brodu Strane IV-V
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Berane -Mje{tani beranskih na-
selja blizu rijeke Vinicka, u nedelju.
u simboli~no vreme pet do 12, orga-
nizuju protesni skup protiv planira-
ne izgradnje mini hidroelektrane, na
platou ispred op{tine Berane. Kako
su naveli organizatori u saop{tenju
koje je dostavljeno portalu sjevercg,
ciljevi protesta su da uka`u na {tet-
ne uticaje gradnje mini hidroelek-
trana ne samo na ovoj ve} i drugim
rijekama, kao i pokretanje peticije za
obustavljanje gradnje mHE. Na

okruglom stolu odr`anom po~et-
kom godine, saop{teno je da je u Cr-
noj Gori od 2008. godine odobreno
68 projekata za izgradnju mini hi-
droelektrana. Ukupno je u ovom pe-
riodu izgra|eno 12 mini hidroelek-
trana. Gradnja mini hidroelektrana
u Crnoj Gori je vi{egodi{nji pro-
blem, posebno u vodom bogatom,
ali ekonomski siroma{nijem sjever-
nom dijelu zemlje. Do sada su odr-
`ani protesti u vi{e sredina. S. D.
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Nagrada „Pjer 2018“ kompanije „Novosti“ 
uru~ena najboljim karikaturistima

\erlek:Vratiti 
narodu osmeh Strana IV 
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Konkurs
Malo, malo, pa isko~i po neko raspisivanje konkursa za ovo,
ono, ovamo, tamo. Ono ja tebi, ti meni prelazi u konkurisanje.
Sve crno na belo. Da se zna. Ko je kome i za{ta pare (i po neku
po~ast) dao. Bez konkursa ni blato ne mo`e da prestane da se
gazi. ̂ ovek se za re~ ve`e, a izbori, vazda, za asfalt. Nikako da
se utvrdi da li je za onaj pe{terski i ovogradski asfalt bilo
konkursa za pare i graditelje. Ili je mo`da dr`avni d`ep bio na
izvolte za samoposlu`ivanje. Kako god da je bilo, do asfalta se
sti`e, a kako bi druga~ije, no valjanjem kroz blato. Kad nije
moglo onako, aj da se dogovorimo da bude ovako.
Zajedni~ko, a na{e za pred bira~e. Na vreme da se uhvati zalet
za sve izglednije novo biranje.

Pripremamo se za dolazak novog leta. I ovog puta
estrada u ~ar{iji ostaje kratkih rukava. Kome je do pesme,
peva}e svojeglasno i o svom tro{ku. Idu pare za pametnije
stvari. Irvase i natovarene sanke „poklonima“, na vreme smo
obezbedili i parkirali. Samo da jo{ konkursom navatamo
najpovoljnijeg Deda Mraza i novo leto mo`e da nam do|e.
Bez konkursa ni{ta. S. N. 

U DVE RE^I

Zaseda pribojsko ve}e
Priboj - Predsednik op{tine Priboj Lazar Rvovi} za danas je zakazao 45. sednicu Op{tinskog ve-

}a, sa ~ak 23 ta~ke dnevnog reda. Ve}nici }e raspravljati o izmenama i dopunama Odluke o bud`e-
tu op{tine Priboj za 2018. godinu, predlog Odluke o bud`etu za 2019. godinu, utvr|ivanje plana ka-
pitalnih investicija. Na sednici }e raspravljati o davanju saglasnosti na cene komunalnih usluga, utvr-
|ivanju predloga kadrovskog plana Op{tinske uprave, izmenama i dopunama Odluke o utvr|iva-
nju prose~nih cena kvadratnog metra nepokretnosti za utvr|ivanje poreza na imovinu za 2019. go-
dinu na teritoriji op{tine, pokretanju postupka javno - privatnog partnerstva bez elemenata kon-
cesije i imenovanju stru~nog tima za realizaciju ovog postupka. Nakon ve}nika, o ovim temama }e
se izjasniti i odbornici Skup{tine op{tine Priboj. 

Dvije sednice u jednom danu
Bijelo Polje - Abaz Dizdarevi}, predsjednik Skup{tine op{tine Bijelo Polje za ~etvrtak, 28. de-

cembar je zakazao dvije sednice lokalnog parlamenta, ~etvrtu i petu. Na ~etvrtoj, ~iji je po~etak u
10 sati, predlo`en je dnevni red od 22 ta~ke, me|u kojima su najva`nije izmjene i dopune Odluke o
bud`etu op{tine za 2018. godinu, Predlog Odluke o bud`etu za 2019. godinu i Program ure|enja
prostora op{tine Bijelo Polje za 2019. godinu. Na petoj sjednici, ~iji je po~etak zakazan za 16 sati,
nalazi se samo jedna ta~ka - Odborni~ka pitanja i odgovori na odborni~ka pitanja.

Prijepolje - Prema dnevnom redu
koji je za dvadeseto zasedanje Skup{ti-
ne op{tine Prijepolje predlo`ila pred-
sednica Stana Markovi}, odbornici }e
se izjasniti o bud`etu za 2019. godinu
koji bi, kako je odlukom predlo`eno,
trebalo da bude ve}i za 6,9 odsto u od-
nosu na ovogodi{nji. ^ak ~etiri od tri-
naest ta~aka dnevnog reda odnose se
na neka od pitanja kojima se reguli{e
komunalna oblast, a jedna od njih je i
razmatranje Izve{taja o stepenu uskla-
|enosti planiranih i realizovanih aktiv-
nosti iz programa poslovanja JKP
„Lim“ za devet ovogodi{njih meseci.

O~ekuje se osnivanje Saveta za me-
|unacionalne odnose, a predlo`en je i
Program rada Skup{tine op{tine u na-
rednoj godini kao i kadrovski plan Op-
{tinske uprave i Turisti~ke organizacije. 

Predstavljaju}i Nacrt Odluke o bu-

d`etu za narednu godinu na nedavnoj
javnoj raspravi rukovodilac Odeljenja
za bud`et Dragi{a Rakonjac je istakao
da }e op{tina u 2019. imati na ras-
polaganju milijardu i 257
miliona i 306 hiljada di-
nara. Najvi{e sredstava
planirano je za sao-
bra}ajnu infrastruk-
turu. To je stavka
koja je i ina~e izazi-
vala velike polemike
jer u ovoj godini nije
utro{eno preko 40
miliona dinara planira-
nih sredstava upravo za in-
vesticije, me|u kojima su i
brojni putni pravci. Rakonjac je istakao
novinu u bud`etu a to je da }e mesne
zajednice ponovo raspolagati sa parama
i to isklju~ivo za teku}e odr`avanje i da

je to stavka koja je u bud`etu planirana
sa 18 miliona dinara. Tako|e je novina
i stavka od 10 miliona dinara koja se

planiraju za kupovinu zemlji{ta
kako bi se nastavili radovi

na saobra}ajnicama u
[ehovi}a Polju, delu

grada s leve obale Li-
ma za koji je tek ne-
davno usvojen Plan
detaljne regulacije
gde se o~ekuje iz-

gradnja novog Prije-
polja. No, kako je po-

sebno naglasio Rako-
njac, najva`nije je da se

pripreme projekti kako bi se
mogla obezbediti sredstva za investici-
je i za to je planirano 40 miliona dinara.
Tu se isti~u projekti za otpadne vode i
grejanje grada na bio masu. I.H-D.

Novi Pazar - Nikada nisam napadao
Islamsku zajednicu kao instituciju, ve}
sam ukazivao da je pojedini politi~ari
zloupotrebljavaju i `ele od nje da na-
prave politi~ku partiju, izjavio je gra-
dona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{e-
vac. On je, odgovaraju}i na pitanja gra-
|ana na Fejsbuk stranici Danasa, u
okviru rubrike Intervju na mre`i, ista-
kao da se zala`e za jedinstvenu Islam-
sku zajednicu.

Gra|ane su, ipak, najvi{e zanimale
lokalne teme, a jedno od pitanja odno-
silo se na problem korupcije i narko-
manije. Bi{evac je kazao da je izrada
antikorupcijskog plana u toku i pozvao
sugra|ane da ovakve slu~ajeve prija-
vljuju nadle`nim institucijama. Nagla-
sio je i da se u vezi sa problemom nar-
komanije deluje preventivno, „poseb-
no kroz Kancelariju za mlade, koja
kroz edukativne programe ukazuje

mladima na opasnost od kori{}enja
narkotika“.

Odbacio je kritiku da op{tina zlou-
potrebljava asfaltiranje puteva u poli-
ti~ke svrhe. „Ne favorizujemo nijedno
naselje, asfaltiramo u skladu sa priori-
tetima i finansijskim mogu}nostima“,
rekao je novopazarski gradona~elnik.
Na pitanje da li bi Novi Pazar najbo-
ljim studentima mogao da izdvaja ne-
povratne mese~ne stipendije, po ugle-
du na op{tinu Tutin, Bi{evac je odgo-
vorio da je ovaj vid nagra|ivanja naj-
boljih studenata iz Novog Pazara pla-
niran bud`etom Grada u 2019. godini.
„Na taj na~in `elimo da stimuli{emo
najbolje studente, posle du`e pauze, jer
smo svesni va`nosti ulaganja u obrazo-
vanje“, istakao je Bi{evac.

On je za 2019. godinu najavio i sre-
|ivanje sportskih terena {irom Novog
Pazara, kao i izgradnju osnovne {kole

i sre|ivanje infrastrukture u njenoj
okolini u naselju [utenovac, koja }e,
kako je naveo, rasteretiti O[ „Vuk Ka-
rad`i}“, ina~e jednu od najve}ih {kola
u Srbiji po broju |aka. Kazao je i da je
doneta odluka o izgradnji vodovodne
mre`e u Biserova~koj ulici.

„Nalog je dat JKP „Vodovod i kana-
lizacija“. Radovi su planirani za sezonu
u 2018. godini, imaju}i u vidu obim
planiranih poslova sa izvo|a~em rado-
va }e se po~eti sa otvaranjem gra|evin-
ske sezone“, istakao je gradona~elnik.

Jedno od pitanja odnosilo se i na
problem „divljanja voza~a i ugro`ava-

nje pe{aka“ na ulicama ovog grada, na
{ta je Bi{evac odgovorio da je planirana
kupovina kamera koje }e biti postavlje-
ne na klju~nim mestima, te da }e se na
ovaj na~in pomo}i Ministarstvu unu-
tra{njih poslova „da stane na kraj neo-
zbiljnim voza~ima“, {to je ina~e u nje-
govoj nadle`nosti.

Govore}i o krizi u FK Novi Pazar,
izrazio je nadu da }e ovom klubu po-
mo}i neko od privrednika i izjavio da
}e „Grad Novi Pazar sa zadovoljstvom
pomo}i rad kluba u skladu sa Zako-
nom o sportu“.

Selena Kosori}

U utorak zaseda Skup{tina op{tine Prijepolje

Bud`et pred odbornicima

U op{tinskoj kasi milijardu 
257 miliona 306 hiljada dinara:
Odbornici SO Prijepolje

Prijepoljska 
kasa bi 2019. 

trebalo da bude 
ve}a za 6,9 odsto 

u odnosu na 
ovogodi{nju

Gradona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac odgovarao na 
pitanja gra|ana na Fejsbuk strani lista Danas

Zala`em se za 
jedinstvenu 

Islamsku zajednicu

Konkurs za medije u 
skladu sa zakonom

Na pitanje da li }e konkurs za medije biti „realan“ ili }e privatnoj RTV Novi Pa-
zar i ovog puta oti}i 98 odsto sredstava, gradona~elnik Novog Pazara odgovorio je
da }e novac biti raspore|en u skladu sa kapacitetima. Kako je naglasio, „konkurs
za medije je u toku, ura|en je u skladu sa zakonom. „Komisiju }e ~initi nezavisni
novinari iz razli~itih udru`enja“, rekao je Bi{evac.

„Ne favorizujemo 
nijedno naselje“: 
Gradona~elnik 
Bi{evac odgovara na
pitanja na Fejsbuk
stranici Danasa 
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Premijera
„Novogodi{nje
~arolije“
NOVI PAZAR - Regionalno pozori{te
premijerno je odigralo de~iju predstavu
„Novogodi{nje ~arolije“. Za decu sa
gradskog podru~ja predstava se igra u tri
termina na mati~noj sceni. Nakon toga
glumci idu u pohode {kolama koje su
udaljene od centra grada. Tekst, muziku,
scenografiju i kostime radili su glumci
Regionalnog pozori{ta. U predstavi
u~estvuje i Udru`enje za pomo} osobama
sa autizmom. Poruka predstave je
„Zajedno mo`emo sve“. S. N.

FOTO: S. @upljanin 
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Novi Pazar - Slede}e godine u grad-
sku kasu bi trebalo da se slije
2.621.280.000 dinara. Projektovani ras-
hodi su ve}i od 2,5 milijardi dinara i su-
ficit bi trebalo da bude 60 miliona dina-
ra.Takvu odluku, na poslednjem zase-
danju, doneli su odbornici gradskog
parlamenta. U odnosu na ovu godinu,
gradski bud`et }e biti manji za ne{to vi-
{e od 108 miliona dinara. Obrazla`u}i
predlog bud`eta za slede}u godinu, no-
vopazarski gradona~elnik Nihat Bi{e-
vac je rekao da je „investiciono, socijal-
no i razvojno orijentisan, iako je manji
od ovogodi{njeg“. Za odbornike opozi-
cione Stranke pravde i pomirenja (SPP)
takav bud`et je neprihvatljiv, jer sma-
traju da nije programski i transparen-
tan i da je ~etvrtina planiranih sredsta-
va namenjena za plate zaposlenih u lo-
kalnoj samoupravi.

Obiman dnevni red
Gradski parlament usvojio je i odlu-

ku o drugom rebalansu bud`eta za ovu
godinu. U gradskoj kasi je ostvaren su-
ficit od 92 miliona dinara i ta sredstva
su usmerena za izgradnju infrastruk-
turalnih objekata i unapre|enje i po-
bolj{avanje uslova u obrazovanju.
Usvojene su i izmene Odluke o utvr|i-
vanju doprinosa za ure|enje gra|evin-
skog zemlji{ta, koja obavezuje investi-
tore stambeno-poslovnih objekata da
za svako nedostaju}e parking mesto
plate po 1,5 miliona dinara. Donete su
i odluke o izradi plana detaljne regula-
cije za rekonstrukciju magistralnog
puta Novi Pazar - Tutin, na delu koji
pripada novopazarskoj teritoriji i o do-
deli bespovratnih sredstava za sufinan-
siranje projekata investicionog odr`a-
vanja stambenih zgrada u gradu.

Na dnevnom redu su bila i kadrovska
re{enja na ~elu javnih preduze}a i usta-
nova ~iji je osniva~ bio grad. U preduze-
}u „Gradska toplana“ smenjen je dosa-
da{nji direktor Dejan Ni}iforovi} i na
njegovo mesto imenovan je Vladimir
Marinkovi}, {ef pravne slu`be u JKP
„Gradska ~isto}a“. Mandat vr{ioca du-

`nosti direktora produ`en je direktorima
u JKP „Parking servis“, Zavodu za urba-
nizam i Domu zdravlja, Arminu Meho-
vi}u, Suatu Ljaji}u i Ervinu ]atovi}u.

Na predlog gradona~elnika Bi{evca,
sa dnevnog reda je skinuta ta~ka o po-
skupljenju daljinskog grejanja za do-
ma}instva. „Gradska toplana“ je zatra-
`ila da se cena grejanja za stambene
objekte pove}a za 9,8 odsto, sa sada-
{njih 102 na 112 dinara po kvadrat-
nom metru, ali je Gradsko ve}e „kori-
govalo“ predlog na 109 dinara i takav
predlog uputilo Skup{tini grada na od-
lu~ivanje. U obrazlo`enju predloga za
poskupljenje navodi se da je „mazut od
po~etka godine poskupeo za 22 odsto“.
Ovo preduze}e nije predlo`ilo posku-
pljenje grejanja za poslovni prostor, jer
smatraju da je cena, 306 dinara po kva-
dratnom metru, ionako visoka. Cene
daljinskog grejanja za 1.700 korisnika
(1,400 stambenih jedinica i 300 obje-
kata poslovnog prostora), ostaju iste.

Sama najava sednice sa {ezdesetak
ta~aka dnevnog reda, nije obe}avala
kratko trajanje, ali ni najve}i optimisti
nisu mogli da pretpostave da }e to biti
jo{ jedno maratonsko zasedanje, na ko-
jem je opozicija reklamirala povredu
Poslovnika o radu Skup{tine grada, op-
tu`ivala i prozivala vladaju}u ve}inu.

Mo`da su odbornici SPP bili iznena-
|eni da su se na dnevnom redu na{le
ta~ke „prenete“ sa pro{log zasedanja,
kada je zbog upada njihovih pristalica u
skup{tinsku salu, zasedanje prekidano
i nastavljano. Prve tri ta~ke su bili pred-
lozi opozicije da se raspravlja o odgo-

vornosti lokalne samouprave i nadle-
`nih organa za po`ar u stambenoj zgra-
di „Bor“, koji je izbio 29. septembra i u
kome je poginulo troje ljudi, o davanju
saglasnosti za asfaltiranje ulica i o pla}a-
nju tro{kova le~enja ]amilu Jukovi}u,
koji je te{ko povre|en, pre ~etrnaest go-
dine, u sukobu pristalica SDP i SDA.

Saglasnost za 
asfaltiranje ulica

Prve dve ta~ke obele ìla je ~etvorosat-
na `ustra rasprava izme|u skup{tinske
ve}ine i opozicije. Odluka o utvr|ivanju
odgovornosti za po`ar u zgradi „Bor“ ni-
je usvojena. Odbornici ve}ine smatraju
da lokalna samouprava i nadle`ne slu-
`be ne snose odgovornost za po`ar i da
su preduzete sve mere iz njihove nadle-
`nosti. Nije prihva}en ni predlog da lo-
kalna samouprava Jukovi}u nadoknadi
sve tro{kove le~enja, u minulih 12 godi-
na, u Specijalnoj bolnici u Novopazar-
skoj Banji i da mu se obezbedi trajno
pla}anje tro{kova. Donet je zaklju~ak da
Centar za socijalni rad proveri mogu}-
nosti da se tom ~oveku obezbedi pomo}.

Najvi{e vremena „potro{ila“ je ta~-
ka dnevnog reda o davanju saglasnosti
za asfaltiranje ulica, koju je predlo`ila

opoziciona SPP. Opoziciji je predo~e-
no da tra`enje saglasnosti od Skup{ti-
ne grada za asfaltiranje ulica, nije pra-
va adresa, ve} da to radi nadle`na
gradska slu`ba za izdavanje dozvola.
Pomo}nik gradona~elnika za infra-
strukturu Nihad Hasanovi} rekao je da
su „svi diskovi sa projektima, koje su
predali predstavnici SPP, bili prazni“.

- To dokazuje da je sve ura|eno sa
ciljem da se gra|ani obmanu zarad
prikupljanja politi~kih poena pred iz-
bore za Bo{nja~ko nacionalno ve}e.
Novac za asfaltiranje ulica gradska
vlast bi rado prihvatila, jer godinama
unazad radi na brojnim projektima
koji su realizovani u interesu grada.
Me|utim, zakon mora da se po{tuje, a
u gradsku upravu nije stigla potrebna
dokumentacija za izdavanje dozvole -
naglasio je Hasanovi}. 

U raspravi je u~estvovao i Mirsad Ju-
sufovi}, ~lan Gradskog ve}a Novog Pa-
zara. Naglasio je da nijedan dokument,
kojim se dokazuje da su obezbe|ena
sredstva za asfaltiranje ulica, nije stigao
u gradsku upravu i da su poslati zahtevi
nadle`nim institucijama, da im se potvr-
di dodela sredstava, ali odgovora nema. 

- Nemamo potvrdu da su sredstva
obezbe|ena, a nemate ni vi. Govorili
ste prvo o 20 ulica, a sada o 10. Prava
istina je da nemate nikakva sredstva,
niste ih nikada ni obezbedili. Cilj vam
nije bio da obezbedite bolje uslove za
`ivot gra|ana, ve} da prikupite glaso-
ve. Sve je bilo politi~ka propaganda i
akcija. Grad je otvoren za sve dobrona-
merne - istakao je Jusufovi}. 

Skup{tina grada Novog Pazara usvojila bud`et za narednu godinu

U gradskoj kasi vi{e 
od 2,6 milijardi dinara

Grad odustaje od 
lokacije u krugu 

TK „Ra{ka“

[est puta
skuplje od

ponu|enog
Novi Pazar - Gradska uprava

odustala je od kupovine ~etiri
parcele u Tekstilnom kombinatu
„Ra{ka“, na kojima se nalaze fa-
brika za preradu otpadnih voda,
kotlara i jo{ nekoliko objekata.
Lokalna samouprava je planirala
da na tim parcelama izgradi to-
planu na biomasu.

Ste~ajni upravnik, nekada-
{njeg giganta tekstilne industrije,
pro{log meseca raspisao je licita-
ciju za kupovinu tih objekata po
po~etnoj ceni od 15,2 miliona di-
nara. Na licitaciji su u~estvovali
gradska uprava i jedan novopa-
zarski preduzetnik. 

Grad je ponudio cenu skoro
{est puta ve}u, od 84 miliona di-
nara, a drugi u~esnik 78 miliona
dinara. S obzirom da je novopa-
zarska lokalna samouprava odu-
stala od kupovine, ste~ajni uprav-
nik }e objekte ponuditi drugom
u~esniku. Ukoliko i on odustane
od kupovine,bi}e raspisana nova
prodaja.

- Namena svih tih parcela, na
kojima se nalaze svi ti objekti je
javna i na njima ne mogu da se
grade stambeni i komercijalni
kompleksi. Tako|e, na licitaciji su
prodavani objekti, a ne zemlji{te,
tako da je konverzija namene tih
parcela znatno te`a i skuplja uko-
liko bi zgrade kupio neki pojedi-
nac ili pravno lice - obja{njava
menad`er projekta KfW banke,
koja finansira izgradnju toplane
Faruk Suljevi}.

Ranije je najavljeno da }e, uko-
liko sve bude i{lo po planu, iz-
gradnja toplane na biomasu u
Novom Pazaru mogla po~eti na
prole}e idu}e godine, a da bi ona
mogla biti stavljena u pogon po-
~etkom grejne sezone. 

Ukupna vrednost izgradnje
toplane na biomasu i toplovoda u
Novom Pazaru je 3,6 miliona
evra.

S. N. 
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Sla|ana Novosel

Bez novogodi{njeg koncerta u Novom Pazaru

Novac ide u humanitarne svrhe
Novi Pazar - Novopazar-

ski gradona~elnik Nihat Bi-
{evac i ove godine doneo je
odluku da se novac, umesto
za organizovanje novogodi-
{njeg koncerta na grad-
skom trgu, usmeri u huma-
nitarne svrhe. Ove godine
novac ide za kupovinu kon-
certnog klavira za Kulturni
centar i mali{ane bez rodi-
teljskog staranja i iz socijal-
no ugro`enih porodica.

- Ovo je tre}a godina ka-
ko ne organizujemo do~ek
Nove godine na trgu, ve}
novac izdvajamo u huma-
nitarne svrhe. Na{a politika
je socijalno odgovorna i bi-
lo bi neodgovorno da do-
nesemo druga~iju odluku
od ove - nagla{ava Bi{evac.

Pro{le godine za decu
bez roditeljskog staranja i iz
siroma{nih porodice obez-
be|eno je 800 hiljada dina-

ra. Lokalna samouprava iz-
dvaja i sredstva za nagra|i-
vanje u~enika iz osnovnih i
srednjih {kola i njihovih
nastavnika za uspehe po-
stignute na republi~kim i
me|unarodnim takmi~e-
njima. 

Gradona~elnik Bi{evac
je ju~e ugostio i nagradio
najuspe{nije novopazarske
osnovce i srednjo{kolce.

S. N. 

Bez Zukorli}a
Od 47 odbornika, sednici je prisu-

stvovalo 37. Ni na ovom zasedanju
nije u~estvovao lider SPP Muamer
Zukorli}.

Maratonsko zasedanje Skup{tine grada
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KULTURA

Sevdah fest u Novom Pazaru 
Novi Pazar – U Novom Pazaru zavr{en je dvodnevni Sevdah Fest i Internaci-

onalni omladinski festival islamske kulture, koji je okupio mlade talente koji afir-
mi{u sevdalinku, kao i islamsku kulturu iz Srbije, Crne Gore, Hrvatske, BiH. Oba fe-
stivala organizovali su Kulturni centar i KUD „Isa-Beg“ iz Novog Pazara, uz podr-
{ku Ministarstva kulture i informisanja. Za radio Sto plus predsednik KUD-a „Isa-
Beg“ Elvir Bogu}anin je najavio da posetioce obe ve~eri, 19 i 20.decembra, o~e-
kuje bogat kulturno-umetni~ki program sa kvalitetnim vokalnim solistima, pre-
dava~ima i folklornim ansamblima. Na festivalu su u~estvovali i novopazarski
horovi „Isa-Beg“ i „\ulistan“.

Godi{nji koncert muzi~ke {kole
Novi Pazar - U osnovnoj muzi~koj {koli Stevan Mokranjac odr`an je ~etvrti

tradicionalni godi{nji koncert. Pred brojnom publikom, u~enicima i roditeljima
nastuplili su nastavnici koji su izveli kompozicije iz razli~itih muzi~kih epoha, sa
posebnim akcentom na modernoj muzici i nekim, publici, prepoznatljivim me-
lodijama. Kako izve{tava RTVP, na repertoaru su bila djela  Johana Sebastijana
Baha, Franca [uberta, violiniste Pabla Serasatea, ali je publika izme|u ostaklog
~ula i posthumnu prezentaciju stvarala{tva kompozitora i muzikologa iz Novog
Pazara Sulejmana ]atovi}a, kao i moderne melodije. Grad Novi Pazar pru`a re-
dovnu podr{ku radu {kole, a tim povodom je gradona~elniku Nihatu Bi{evcu
uru~en simboli~an poklon.

„The Books of Knjige“ u Pljevljima 
Pljevlja - U  pljevaljskom Domu kulture u nedelju, 23.decembra gostuje ~u-

vena satiri~no muzi~ka grupa  „The Books of Knjige“. Bi}e prikazan njihov film
„Slu~ajevi pravde“, a nakon projekcije slijedi dru`enje i razgovor „Buksovaca“ sa
publikom u kom }e Popaj, Gajo, Zonjo i Goran govoriti o svojim dogodov{tina-
ma, karijeri, `ivotnom putu i svemu  {to je uticalo da ova trupa zauzme kultno
mjesto na humoristi~ko-satiri~noj sceni regiona. Organizator ve~eri je Sekreta-
rijat za dru{tvene djelatnosti op{tine Pljevlja.

Pomo} {esto~lanoj porodici Faki} 
NOVI PAZAR – Nakon
{to je samohranoj
majci Muneveri Be}i-
rovi}, iz sela Sebe~e-
vo, pored Novog Pa-
zara, izgradio i opre-
mio ku}u, poznati no-
vopazarski humanita-
rac Hido Muratovi}
obi{ao je i {esto~lanu
porodicu Faki}, iz sela
Naboje na Gornjoj Pe-
{teri. Enes Faki}, sa
suprugom i ~etvoro
maloletne dece `ivi u
u nehumanim uslovi-
ma, u podrumu tro-
{ne ku}e od dvadese-
tak kvadrata. „I ovu
porodicu smo obi{li i
obradovali amaneti-
ma prijatelja ljudskih
sudbina“, rekao je
Muratovi}, koji je Fa-
ki}ima doneo pomo}. 

S. B.

U DVE RE^I

Beograd - Karikaturista koji `eli da
stvara anga`ovane radove, mora tako da
razmi{lja, kao opozicija svemu lo{em,
nezavisno od toga da li se radi o dnevno-
politi~koj ili karikaturi sa univerzalnom
porukom. Samo je Bog bez mane, dok
nema idealne dr`ave, niti ~oveka. Mi se
protivimo svemu lo{em, poltronstvu,
zlobi u ljudima, sitnom interesu. [to mo-
`da jeste zaludan posao, ali velika je stvar
ako bar uspemo da narodu vratimo os-
meh na lice- rekao je Muhamed \erlek
Maks, karikaturista na{eg dodatka San-
d`ak Danas i dnevnog lista Danas, iz No-
vog Pazara, na nedavnoj dodeli nagrada
„Pjer 2018“. 

Autorima najboljih izabranih radova
na ovogodi{njem, 51. konkursu kompa-
nije „Novosti“ za karikaturu „Pjer
2018“, u galeriji Beograd na Kosan~i}e-
vom vencu uru~ene su nagrade, a isto-
vremeno je i otvorena izlo`ba karikatu-
ra koje su u{le u naju`i izbor. Prva na-
grada za najuspe{niju novinsku karika-
turu - „Zlatni Pjer“, pripala je Zoranu
Petrovi}u. „Srebrni Pjer“ pripao je kari-
katuristi Danasa Muhamedu \erleku
Maxu, dok je „Bronzani Pjer“ oti{ao u
ruke Du{anu Smiljani}u. 

Nagradu za najbolju portret-karikatu-
ru, koja od pro{le godine nosi ime legen-
darnog karikaturiste i aforisti~ara Ranka
Guzine, osvojio je Had`i Dejan Nikoli}.
Najbolji mladi karikaturista je Miodrag

Pavi}evi} (1996), polaznik {kole De~jeg
kulturnog centra. U ̀ iriju ove godine bi-
li su prethodni laureat ovog priznanja Ju-
goslav Vlahovi}, Rade Tovladijac, pred-
sednik Udru`enja stripskih umetnika Sr-
bije, reditelj Milo{ [kundri} i Milorad
Vu~eli}, glavni i odgovorni urednik
Kompanije „Novosti“. 

Na konkurs „Pjer 2018“ pristigla su
364 rada 88 autora, dok su mlade nade
karikature, njih 25, poslale 38 radova. U
o{troj konkurenciji u`u selekciju pro{le
su 124 karikature, i sve one bi}e izlo`ene
na postavci planiranoj u decembru, a na-
}i }e se i u prate}em katalogu.

G. R. 

Nagrada „Pjer 2018“ kompanije „Novosti“ 
uru~ena najboljim karikaturistima

\erlek: Vratiti 
narodu osmeh 

Peti „Pjer“ 
za Maxa

Za Danasovog karikaturistu Muha-
meda \erleka Maxa ovo je ve} peti
„Pjer“. Dva puta je bio „Zlatan“, za
2008. i 2011. godinu, a „Srebrni“ 1990.
i 2006. godine. Sem doma}ih nagrada,
dobitnik je i vi{e me|unarodnih, Gran
pri Italije, turske Aydin Dogan i na Pr-
vom crnogorskom konkursu karikatu-
re. Ina~e, \erlekova nagra|ena karika-
tura objavljena je u vikend izdanju na-
{eg lista.

Nova Varo{ – Tursko preduze}e
„Berksan“ odustalo je od otvaranja po-
gona u nekada{njoj fabrici name{taja u
Kokinom Brodu i to samo dve sedmice
nakon {to su njegovi ovla{}eni  predstav-
nici sa op{tinom Nova Varo{ potpisali
ugovor o zakupu oko 6200 kvadrata na
najmanje deset godina. Istanbulski inve-
stitori, smatraju u lokalnoj upravi, poka-
zali su na delu neprofesionalnost, neko-
rektnost i neozbiljnost, a obzirom da je
ovo ve} tre}e negativno iskustvo sa pri-
vrednicima iz Turske, u op{tini Nova
Varo{ razmi{ljaju kako da se ubudu}e
za{tite od ovakvih poslovnih proma{aja.

U op{tini pretpostavljaju da je tur-
skom preduze}u  bila  visoka cena zaku-
pa od 1.000 evra mese~no te da su zato
odustali  od ve} sklopljenog dogovora
kojim je predvi|ena proizvodnja protiv-
po`arnih aparata i delova vatrogasnih
instalacionih sistema uz obavezu zapo-
{ljavnja 110 radnika. Nezvani~no se, me-
|utim, saznaje da ovla{}eni predstavnik
investitora generalnog direktora kompa-
nije nije precizno informisao o svim de-
taljima u ugovoru, ali i da su u ~itavo za-
me{ateljstvo oko odustajanja od zakupa
„prste ume{ali“ pojedini zastupnici tur-

skih preduze}a koja su ranije poslovala u
novovaro{kom kraju. 

- Prilikom sklapanja ugovora, koji
sam u ime op{tine potpisao sa ovla{}e-
nim licem „Berksana“ Sadetinom Sena-
jem, prvi smo kao lokalna samouprava
iskoristili nedavno donetu Uredbu Vla-
de Srbije koja op{tinama pru`a mogu}-
nost da bez licitacije ve} putem slobodne
pogodbe izdamo u zakup poslovni pro-
stor potencijalnim investitorima uz oba-
vezu da uposle u roku od tri godine mi-
nimum 100 radnika – obja{njava Rado-
sav Vasiljevi}, predsednik novovaro{ke
op{tine koji je stavio paraf na ugovor.
“Sama ~injenica da im je skupa visina za-
kupa, koja je, ina~e, simboli~na, dovolj-
no govori o njihovoj ozbiljnosti , prem-
da smo o tom investitoru prethodno ~u-
li samo re~i hvale . Pritom, ni tih 1.000
evra mese~ne zakupnine ne bi se slilo u
op{tinsku kasu, ve} je taj novac turska
firma trebalo da ulo`i u opremanje po-
gona i druge stvari neophodne za pokre-
tanje procesa proizvodnje”, isti~e pred-
sednik op{tine Nova Varo{. 

Op{tinski ~elnici podse}aju da je ovo
tre}e negativno iskustvo koje lokalna
uprava u poslednje dve-tri godine ima

kada su u pitanju investitori sa prostora
Turske. “Investitori ma odakle dolazili su
dobrodo{li u zlatarski kraj. Kao op{tina
im nudimo najbolje uslove, a na{i ljudi
su primorani da za njih  rade za mini-
malne zarade. Zato su  nedopustivi ova-

kvi poslovni potezi pojedinih turskih pri-
vrednika zbog kojih zakazujemo sednice
Ve}a i lokalnog parlamenta na kojima,
izgleda, samo gubimo vreme i energiju
razmatraju}i njihova pisma o namerama
i izlaze}i im u susret ne bi li pokrenuli

nekakvu proizvodnju i zaposlili na{e su-
gra|ane”, dodaje Vasiljevi}. 

Firma „Berksan“ je obe}ala da }e u
proizvodni pogon u nekada{njem indu-
strijskom kompleksu u Kokinom Brodu
u startu investirati oko 500.000 evra, a do

2020.godine jo{ milion. Proizvodnja je,
kako je saop{teno u pismu o namerama,
izvozno orjentisana sa poslovnom ambi-
cijom da se izvoz pro{iri i na nova tr`i{ta
Rumunije, Ma|arske, Hrvatske, Nema~-
ke... Najavljeno je tada (pre mesec dana)
da su investitori ve} krenuli sa ure|e-
njem pogona ~ije je otvaranje planirano
na prole}e naredne godine. Od ovog po-
slovnog poduhvata, me|utim, ne}e biti
ni{ta i tako je propao jo{ jedan poku{aj
op{tine da za prostor u biv{oj „Inovi“ ko-
na~no na|e ozbiljnog zakupnika. 

R. Popovi}

Propao poku{aj saradnje Op{tine Nova Varo{ i istanbulske kompanije „Berksan“ 

Turci odustali od pogona u Kokinom Brodu 
Investitori se povukli samo dve sedmice nakon {to su njihovi ovla{}eni predstavnici sa op{tinom Nova Varo{ potpisali ugovor o zakupu oko 6.200 kvadrata na

najmanje deset godina U op{tini pretpostavljaju da je turskom preduze}u bila visoka cena zakupa od 1.000 evra mese~no

Raskid 
ugovora i sa
„Mercer trade“ 

Op{tina Nova Varo{ }e, ina~e, ve} ovih
dana raskinuti ugovor o zakupu oko
12.000 kvadrata i sa istanbulskom kom-
panijom „Mercer trade“ koja je zbog fi-
nansijske dubioze, neipla}enih  zarada i
nedostatka sirovine  obustavila proiz-
vodnju za primarnu obradu drveta.   

Industrijski kompleks nadomak Nove Varo{i 

Me|u najve}im divljim
smetli{tima: Deponija 
u Stanjevinama

vembra i traje sve do sredine marta na-
redne godine.

- Prvi sneg ove zime nije nas iznena-
dio, pa su tokom pro{losedmi~nih pada-
vina sve saobra}ajnice koje odr`avamo
bile prohodne. Obezbedili smo dovoljne
koli~ine rizle i soli, kupili jo{ jedan novi
skip dok smo stari remontovali. Nabavi-
li smo i novi no` i potrebnu prate}u
opremu te sada imamo kompletirana tri
kamiona za ~i{}enje snega {to zadovolja-
va potrebe – isti~e Suzana [uljagi}, di-
rektorka lokalnog Komunalnog predu-
ze}a „3. septembar“.

Na [tabu za vanredne situacije istak-
nuto je da }e me{tani sela anga`ovani na
zimskom odr`avanju puteva mo}i da ra-
~unaju na pet litara nafte po o~i{}enom
kilometru. Prema re~ima Dejana Grbi}a,
{efa novovaro{kog Odeljenja za investi-
cije koje je zadu`eno za sektor putne in-

frastrukture , gradske ulice podeljene su
u tri prioriteta. Primarno je ~i{}enje glav-
nih gradskih ulica i prilaza ka Domu
zdravlja, {kolama i Vrti}u, kao i sedi{ti-
ma republi~kih i op{tinskih slu`bi i va-
`nih institucija. 

- Tamo gde ne mo`e da se pri|e ka-
mionima i skipom, uklju}i}emo trakto-
re opremljene no`evima za ~i{}enje, {to
se lane pokazalo kao efikasno. Na zahtev
mesnih zajednica Jasenovo i Bo`eti}i (na
~ijim su teritorijama i najve}i sne`ni na-
meti), nabavi}emo jo{ dva no`a za trak-
tore koji ~iste i do najudaljenijih planin-
skih zaselaka – dodaje Grbi}. 

O 150 kilometara dr`avnih saobra}ajni-
ca prvog i drugog reda i 303 kilometra dru-
gih puteva na teritoriji op{tina Nova Varo{,
Priboj i Prijepolje staraju se ove zime u ì~-

ki „Putevi“. Njihov prioritet je ~i{}enje sne-
ga na deonici dugoj oko 85 kilometara od
Borove glave do crnogorske granice, kao i
odr`avanje deonice od Prijepolja do Jabu-
ke. U drugom prioritetu su putevi Nova
Varo{ – Aljinovi}i preko Zlatara i pravac
Bistrica – Priboj (grani~ni prelaz). 

- Na dva punkta zimske slu`be odr`a-
vanja na Brano{evcu i Beloj steni, kao i
na pomo}nim na Prijevojcu i Priboju, i
najve}em jeku padavina de`ura devet
vozila sa raonikom i solanom, dva grej-
dera, dva buldo`era i tri utovariva~a, uz
svu ostalu prate}u mehanizaciju. Za ~i-
{}enje je obezbe|eno oko 2,5 tona soli i
{est tona rizle, a imamo i dovoljan broj
osposobljene radne snage da uspe{no
obavljamo posao – ka`u u „Putevima“. 

R. P. 

Prijepolje - U Ministarstvu za za{titu
`ivotne sredine predsednik op{tine Pri-
jepolje Dragoljub Zindovi}  potpisao je
ugovor o finansiranju izrade projektno-
tehni~ke dokumentacije za sanaciju vi{e-
decenijske privremene deponije sme}a u
Stanjevinama, koja spada u najve}a  di-
vlja smetli{ta u dr`avi. Za te namene re-
sorno ministarstvo  obezbedilo je tri mi-
liona dinara.

- Izrada projektne dokumentacije po-
~e}e u najkra}em mogu}em roku jer smo
u poziciji da ova sredstva, odmah nakon
izrade projektno-tehni~ke dokumentaci-
je, vi{estruko uve}amo kroz sufinansira-
nje sanacije Stanjevina, izjavio je  Zindo-
vi}. Naime, naredne godine }e nadle`no
ministarstvo izdvojiti zna~ajniju sumu
novca za pomo} lokalnim samouporava-
ma u sanaciji nesanitarnih deponija, ali
samo za lokalne zajednice koje imaju
projekte. To bi Prijepolju prakti~no ga-
rantovalo  nova ulaganja kako bi se to-

kom naredne godine deponija u Stanje-
vinama sanirala prema projektu. Uz sa-
naciju  prijepoljskog smetli{ta, za o~eki-
vati je da po~ne i izgradnja  transfer sta-
nice za barem ~etiri susedne op{tine, Pri-
jepolje, Priboj i Novu Varo{, ~ija je lokaci-
ja ve} odre|ena, ~ime bi tek Stanjevine
postale samo ru`na pro{lost za prijepolj-
sku op{tinu , ali i za vodotok Lima koji
godinama ugro`ava ova divlja deponija. 

Ina~e, pre samo nekoliko godina, dr-
`ava je ve} ulo`ila u sanaciju Staljevina
million dinara, lokacija je bila dovedena
u pristojnije stanje, ali po{to nije dobije-
na dozvola ~ak ni za privremenu  lokaci-
ju, iako su nu|ena neka re{enja, op{tina
i JKP”Lim” bili su prinu|eni da ponovo
koriste sve kapacitete Stranjevina, a zbog
pro{irenja broja korisnika i naselja koja
su obuhva}ena uslugom izno{enja sme-
}a, lokalitet je pretvoren u brdo sme}a na
ulasku u grad i pored samog magistral-
nog puta. I.H-D.

Ugovor prijepoljske op{tine i Ministarstva 
za za{titu `ivotne sredine

Za projekat sanacije 
Stanjevine tri miliona  

Nova Varo{ - Putari u novovaro{kom
kraju spremno su do~ekali prve obilnije
sne`ne padavine, kojih po selima ima i
preko 30 centimetara. Pored te{ke me-
hanizacije, u borbu protiv smetova
uklju~ili su se i me{tani sa traktorskim
vozama , kao i lokalno Komunalno pred-
uze}e zadu`eno za ~i{}enje gradskih uli-
ca i parking prostora. [tab za vanredne
situacije usvojio je nedavno plan rada
zimske slu`be, po kojem je }e se i ove zi-
me putevi i saobra}ajnice ~istiti prema
prioritetima.

Op{tina Nova Varo{ tokom zimskih
meseci nadle`na je za odr`avanje oko 20
kilometara gradskih ulica i 35 kilometa-
ra puteva prvog reda, kao i 4.420 kvadra-
ta parking prostora. U saradnji sa me-
snim zajednicama, ~isti se i 646 kilome-
tara seoskih puteva. Re`im zimskog odr-
`avanja saobra}ajnica zapo~eo je 15.no-

Putari u novovaro{kom kraju spremno do~ekali zimsku sezonu 

^i{}enje po prioritetima 
Op{tina Nova Varo{ tokom zimskih meseci nadle`na je za odr`avanje oko 20 kilometara gradskih ulica i 35 kilometara 

puteva prvog reda, kao i 4.420 kvadrata parking prostora.

U Bijelom Polju dva sela odsje~ena 
Bijelo Polje – Snijeg u decembru ponovo je “iznenadio”, te su, kao i prethodnih go-

dina, bjelopoljska sela Ponikvice i Sto`er, bila odsje~ena od svijeta, mada visina sne`nog
pokriva~a i nije bila velika. Do tih sela nije stizala mehanizacija za odr`avanje puteva, te
je izostalo ~i{}enje glavne saobra}ajnice koja ta dva velika sela povezuje sa regionalnim
putem Slijepa~ most-Pljevlja.

Sretko Jeli} je kazao da su mje{tani ogor~eni {to je izostalo ~i{}enje saobra}ajnice ko-
ja ova dva sela povezuje sa regionalnim putem Slijepa~ most- Pljevlja.„Umjesto da nam
ra{~iste put prepu{teni smo traktorskim ma{inama koje su slabe da bi otklonile snijeg.
Traktori samo zbiju i poravnjaju snijeg koji se, kad zaledi, na ve}em nagibu pretvara u
bob stazu“ bob stazu“, kazao je Jeli}. Mje{tani Sto`era koji imaju ranije ugovorenu pro-
daju sireva i kajmaka u Podgorici bili su prinu|eni da proizvode do podno Ponikvica pre-
vezu pomo}u volova.

Za sada 
uspe{ni u 
borbi protiv
smetova

U nedelju novi protest u Beranama

Gra|ani protiv 
mini hidroelektrana 
Berane - Mje{tani beranskih nase-

lja blizu rijeke Vinicka, u nedelju u
simboli~no vreme pet do 12 organizu-
ju protesni skup protiv planirane iz-
gradnje mini hidroelektrane, na pla-
tou ispred op{tine Berane. Kako su na-
veli organizatori u saop{tenju koje je
dostavljeno portalu sjever.cg, ciljevi
protesta su ukazivanje na {tetne utica-
je gradnje mini hidroelektrana ne sa-
mo na ovoj ve} i drugim rijekama, kao
i pokretanje peticije za obustavljanje
gradnje mHE. Na okruglom stolu odr-
`anom po~etkom ove godine, saop{te-
no je da je u Crnoj Gori od 2008. godi-
ne odobreno 68 projekata za izgradnju
mini hidroelektrana. Ukupno je u ovih
deset godina izgra|eno 12 mini hidro-
elektrana.

Gradnja mini hidroelektrana u Cr-
noj Gori je vi{egodi{nji problem, po-
sebno u vodom bogatom, ali ekonom-
ski siroma{nijem sjevernom dijelu ze-
mlje. Do sada su odr`ani protesti u vi-
{e sredina. Prva mini hidroelektrana u
Crnoj Gori je pu{tena u rad 2015.  u
bjelopoljskom selu Lijeska kod Toma-
{eva. Mini hidroelektrana „Vrelo“ iz-

gra|ena je na osnovu dobijene eneret-
ske dozvole za izgradnju energetskih
objekata, a otvaranju je prisustvovao
tada{nji  predsjednik op{tine Bijelo
Polje Aleksandar @uri}. Ve}inski vla-
snik kompanije „Sinergi“, koja je inve-
stirala gradnju mini hidroelektrane
Toma{ Hajek, izjavio je tada  da su is-
punjeni svi ekolo{ke uslovi postavlje-
ne prije izgradnje. On je najavio nasta-
vak sli~nih investicija u Crnoj Gori.
„Ulaganje u energiju je budu}nost Cr-
ne Gore, zato {to raspola`e ogromnim
potencijalom koji treba da se iskoristi
kroz bolje definisan sistem koji se pri-
mjenjuje u svijetu“, istakao je Hajek,
dok je @uri}  u ovakvim i sli~nim pro-
jektima video veliku {ansu za razvoj
Bijelog Polja i Crne Gore. 

Usledila je gradnja mini hidroelek-
trana, ali i protesti gra|ana Plava, An-
drijevice, Berana, Ro`aja ...Oni tvrde
da mini hidroelektrane uni{tavaju `i-
votnu sredinu, {to im onemogu}ava
da nastave da se bave poljoprivredom,
koja je mnogima glavni izvor prihoda.
U Beranama se ve} protestovalo i to u
selu Kaludra. S. D.

Novi protest, stari povod: Zgrada op{tine Berane 

FOTO: H. Muratovi}
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Pljevlja - Ministarstvo odr`ivog raz-
voja i turizma odbilo je zahtjev op{tine
Pljevlja za izdavanje gra|evinske do-
zvole za gradnju gradske toplane. Bilo
je planirano da gradnja toplane u in-
dustrijskoj zoni u naselju Radosavac
po~ne ove godine, {to se o~igledno ne-
}e desiti. Lokalne vlasti u Pljevljima i
ekolozi smatraju da samo nova topla-
na re{ava problem zaga|enja u ovoj
op{tini, najzaga|enijoj u Crnoj Gori i
me|u najzaga|enijim na Balkanu. 

U obrazlo`enju, Ministarstvo je na-
velo da se zahtjev odbija iz formalnih
razloga, te da je rje{enje kona~no i da
se protiv njega ne mo`e podnijeti `al-
ba, ve} samo tu`ba Upravnom sudu, u
roku od 20 dana od prijema rje{enja.
Izgradnjom toplane, bila bi zatvorena
postoje}a kotlarnica u Skerli}evoj ulici

u centru grada, koja je ozna~ena kao
jedan od najve}ih zaga|iva~a vazduha.

Op{tina je zahtjev za izdavanje gra-
|evinske dozvolu Ministarstvu podni-
jela 27 avgusta.Nekoliko dana kasni-
je,Ministarstvo je utvrdilo da je zahtjev
nepotpun i lokalnim vlastima dala rok
od pet dana da dostavi neophodnu do-
kumentaciju.Op{tini je na njen zahtjev
dodatno taj rok produ`en,ali ni nakon
isteka produ`enog roka lokalna upra-
va nije dostavila tra`enu dokumenta-

ciju, pa je Ministarstvo donijelo rje{e-
nje i odbilo zahtjev op{tine.

Na zahtjev Ministarstva pljevaljska
op{tina je nedavno morala da doradi
glavni projekat, {to je ko{talo dodatnih
12 hiljada evra. Projekat za izgradnju
gradske toplane u Pljevljima ura|en je
pro{le godine, a ove je na snagu stupio

novi Zakon o ure|enju prostora i iz-
gradnji objekata.U op{tini, Vijestima
nisu odgovorili zbog ~ega nisu upodo-
bili projekat sa novim Zakonom prije
nego {to su podnijeli zahtjev za izdava-
nje gra|evinske dozvole, ve} ih je na to
moralo da upozori Ministarstvo. 

Predsjednik op{tine Pljevlja Mirko
\a~i} je na novembarskoj sjednici lo-
kalnog parlamenta saop{tio da „stva-
ri idu u dobrom pravcu i da se mjenja-
ju u korist gra|ana kada je u pitanju
gradnja toplane“. „Vidje}ete, kada je u
pitanju pri~a o toplani i pored ranijeg
opiranja ona ide u pravom pravcu“,
kazao je \a~i} na sjednici lokalnog
parlamenta

Direkcija javnih radova nedavno je
sa pljevaljskim preduze}em „Tim
kompani“ potpisala ugovor o izgradnji
gradske toplane vrijedan 3,59 miliona
evra .Rok zavr{etka radova je sedam
mjeseci od dana uvo|enja izvo|a~a u
posao. Tender za izgradnju gradske to-
plane u Pljevljima raspisan je krajem
pro{le godine, a Direkcija javnih rado-
va {est puta je odlagala rok za otvara-
nje ponuda. U Op{tini Pljevlja su to
pravdali velikom zainteresovano{}u
kompanija.

Prema Svjetskoj zdravstvenoj organi-
zaciji (SZO), na spisku 10 najzaga|enijih
gradova u Evropi pet je na Balkanu: Tu-
zla (BiH), Pljevlja (Crna Gora), Skoplje,
Tetovo i Bitolja (Makedonija). SZO upo-
zorava da se time nanosi velika {teta pri-
vredi i ljudima. Prema istra ìvanju SZO
iz 2016, procjenjuje se da je 2010. zaga-
|enje vazduha bilo uzrok smrti vi{e od
37.000 ljudi na zapadnom Balkanu, koji
ima 23 miliona stanovnika. To je, u od-
nosu na broj stanovnika, {est puta vi{e
nego u Francuskoj. C. D. 

Pljevlja nisu dobila dozvolu za gradnju gradske toplane 

Mogu}a ̀ alba 
Upravnom sudu 

Ministarstvo je navelo da se zahtjev odbija iz formalnih razloga i da je rje{enje kona~no

Bilo je planirano da gradnja toplane u industrijskoj zoni u naselju Radosavac 
po~ne ove godine 

Lokalne vlasti u Pljevljima i ekolozi smatraju da samo nova toplana re{ava 
problem zaga|enja u ovoj op{tini

Novi Pazar - Nezavisno dru{tvo no-
vinara Vojvodine (NDNV) i novopa-
zarske nevladine organizacije Sand`a~-
ki odbor za za{titu ljudskih prava i Aka-
demska inicijativa „Forum 10“, uputili
su zahtev gradskoj upravi da se pred-
stavnicima organizacija civilnog dru-
{tva omogu}i pra}enje rada komisije,
koja }e odlu~ivati o projektnom finan-
siranju medija u narednih godinu dana. 

Kako se navodi u saop{tenju ove tri
organizacije, cilj je da se pomogne
„transparentnost rada lokalne samou-
prave i procesa rada stru~nih komisija“,
a „participacija civilnog dru{tva promo-
vi{e odgovornost i direktno ograni~ava
mogu}nost za bilo kakve zloupotrebe u
postupku tro{enja novca gra|ana i gra-
|anki Novog Pazara. „Pove}anje tran-
sparentnosti ovog procesa jedna je od

klju~nih preporuka brojnih istra`ivanja
i analiza konkursnog sufinansiranja
javnog interesa u sferi javnog informi-
sanja koje su sprovodile mnoge doma-
}e i me|unarodne organizacije. Omo-
gu}avanjem pra}enja rada konkursne
komisije, na na~in koji ne}e remetiti
njegov rad, grad Novi Pazar }e poslati
poruku da je lokalna samouprava koja
vodi ra~una o otvorenosti svoga rada i
interesu gra|ana“, navodi se u saop{te-
nju. Uskoro se zavr{ava konkurs za
projektno finansiranje medija. Planira-
no je da se iz gradskog bud`eta za to iz-
dvoji 52,6 miliona dinara u narednih
godinu dana. Pre desetak dana zavr{e-
no je trogodi{nje sufinansiranje medij-
skih projekata. Izdvojeno je oko 170 mi-
lion dinara za pet medija ili 4,7 miliona
svakog meseca. S. N. 

NVO bi da posmatraju rad komisije za 
projektno finansiranje medija

Ograni~avanje 
potencijalnih zloupotreba

Za{tita u~enika od nasilja 
Tutin - U O[ „Rifat Burd`ovi} Tr{o“ u Tutinu odr`an je sastanak tima za za-

{titu u~enika od nasilja na kojem su donijeti zaklju~ci i predlo`ene mjere povo-
dom bezbjednosti djece za vrijeme predstoje}ih praznika. Zahvaljuju}i preda-
nosti i posve}enosti u radu {kolskog policajca zna~ajno je unapredjena bez-
bjednost djece, a samo njegovo stalno prisustvo uti~e na smjerno pona{anje
u~enika, zaklju~ci su sa ovog sastanka. Kako je lokalnoj TV nakon sastanka iz-
javila Atifa [alji}, koordinatorka tima, od policije je zatra`eno da ne dozvoli
prodaju pirotehni~kih sredstava najmanje 50 metara od {kole, a po{to se to-
kom praznika o~ekuje dolazak brojne dijaspore, apelovano je da ne parkiraju
automobile u {kolskom dvori{tu. [alji} je naglasila da je cijela {kola zahvalna
{kolskom policajcu sa kojim „lako rije{avamo sve probleme“. Prime}uju}i da
se od nedavno sve ~e{}e de{ava da vlasnici opasnih pasa iste {etaju pored {ko-
le, [alji} ih je pozvala da to ne ~ine. Prema njenim rije~ima, tako veliki i opasni
psi pla{e |ake i niko ne ̀ eli da se desi ikakva neprijatnost. S. D. 

Pljevlja – Predsjednik op{tine Plje-
vlja Mirko \a~i}, sa saradnicima, po-
sjetio je Dom za stare u Pljevljima.
Praksu da pred Novu godinu posje}uje
socijalno ranjive kategorije predsjednik
op{tine nastavio je i ove godine, ali ovo
je prvi put da nakon po~etka rada Do-
ma za stare posjeti ovu ustanovu. 

- Ranije smo dva puta obilazili na{e
sugra|ane koji su bili korisnici Doma za
stare u Bijelom Polju, tako da nam po-
sjeta ovog objekta u na{em gradu pred-
stavlja veliko zadovoljstvo. Zatekli smo
organizovanje stanje kada je u pitanju
sama uprava ovog objekta, direktorica
i upravlja~ki kolegijum, svi oni koji rade
i pru`aju kvalitetan nivo usluge korisni-
cima. Ono {to je najva`nije od svega za-
tekli smo dobro raspolo`enje samih ko-
risnika, {to govori o tome da su zado-

voljni smje{tajem u ovom objektu i to u
svakom smislu. O svemu smo razgova-
rali, o tome kako provode vrijeme u sa-
mom domu, o njihovim slobodnim ak-
tivnostima, o ishrani i svemu onome
{to Dom nudi i definitivno zaklju~ili da
je ovaj sadr`aj trebao ovom gradu, ka-
zao je \a~i} i podsjetio je da je Ministar-
stvo rada i socijalnog staranja ima naj-
ve}e zasluge {to je ovaj objekat izgra|en
u Pljevljima, ali i op{tina Pljevlja koja je
ponudila atraktivnu lokaciju za izgrad-
nju Doma. U Domu od 36 korisnika
boravi 27 Pljevljaka, Ostali su iz Nik{i-
}a, Podgorice, Kola{ina. Direktorica
Doma za stare Mersida Alji}evi} zahva-
lila se predsjedniku Op{tine i njegovim
saradnicima na posjeti i naglasila da
Dom za stare ima dobru saradnju sa lo-
kalnom upravom. C. D.

\a~i} obi{ao Dom za stare 

Konkurs za regionalnu saradnju mladih
Bijelo Polje - Regionalna kancelarija za saradnju mladih (RYCO), raspisala je

drugi po redu konkurs, na koji se mogu prijaviti organizacije civilnog sektora i
srednje {kole, potpisnice sporazuma o osnivanju ove regionalne kancelarije.

Tematske oblasti za koje se mo`e aplicirati su: regionalna saradnja mladih i
uspostavljanje adekvatne sredine za primjenu programa razmjene mladih. „Cilj
poziva je osna`ivanje organizacija civilnog sektora i srednjih {kola, u sprovo|e-
nju aktivnosti u oblasti regionalne saradnje mladih, mobilnosti, razmjene i raz-
voja okru`enja i adekvatnih parametara za kvalitetnu regionalnu saradnju“, sa-
op{tio je kordinator Kancelarije Edin Koljen{i}, a prenosi informativna slu`ba
bjelopoljske op{tine. Specifi~ni ciljevi oblasti su intelektualno u~enje i dijalog kao
i uticaj na kreiranje politika, participacija mladih i ja~anje kapaciteta. U fokusu
su mladi od 15 do 30 godina, a aplikanti bi trebalo da vode ra~una o rodnom ba-
lansu i uklju~ivanju mladih iz pojedinih ranjivih grupa. Aplikanti mogu biti is-
klju~ivo nevladine organizacije i srednje {kole a partneri sportske, kulturne i dru-
ge institucije. Aplikant mora imati barem jednog prekograni~nog partnera i kon-
kurs traje do 25.01.2019.godine. Regionalna kancelarija osnovana je sporazu-
mom Vlada Crne Gore, Srbije, BiH, Albanije, Kosova i Makedonije. N. D. 

Nezadovoljstvo ekologa
Ekolo{ko dru{tvo ,,Breznica“ i Ekolo{ki pokret ,,Ozon“ smatraju da je odbijanje

zahtjeva za izdavanje gra|evinske dozvole za izgradnju toplane u Pljevljima krun-
ski dokaz manipulacije javnosti sa kratkoro~nim i srednjoro~nim mjerama, koje su
usled nedostatka politi~ke volje i nesposobnosti da rije{e alarmantni ̀ ivotni pro-
blem aerozaga|enja u toj op{tini, osmislili Vlada Crne Gore, konkretno resorno Mi-
nistarstvo odr`ivog razvoja i turizma i lokalna uprava. „Umjesto da prihvate kon-
kretan predlog  na{ih organizacija i gra|anima Pljevalja koji ̀ ive u urbanom jezgru
i koriste usluge postoje}ih toplana, a ~ije je zdravlje ugro`eno tokom sezone grija-
nja, subvencioni{u prelazak na, sa ekolo{kog akspekta, najprihvatljiviji izvor, a to
je u konkretnom slu~aju elektri~na energija, Ministarstvo i lokalna uprava su, ko-
riste}i kredibilitet Ma{inskog fakulteta Univerziteta Crne Gore, jo{ jednom poku{a-
li ,,zamazati o~i“ javnosti i neutralizovati nagomilano nezadovoljstvo gra|ana Plje-
valja, izazvano trendom porasta malignih i kardiovaskularnih oboljenja, odlaskom
mladih iz rodnog kraja i ugro`enom `ivotnom sredinom“, pi{e u saop{tenju koje
potpisuju Milorad Mitrovi} i Aleksandar Perovi} ispred ova dva udru`enja.

„Ono {to bi bio moralni ~in bile bi ostavke najodgovornijih za ovaj neuspjeh i tu
ne mislimo na slu`benike koji su vodili prepiske, ve} na ~elnike lokalne uprave i Vla-
de koji su pro{le godine uo~i i nakon lokalnih izbora uvjeravali gra|ane da }e krat-
koro~ne i srednjoro~ne mjere dati rezultat ve} ove godine“, dodaje se u saop{tenju.

Me|u najzaga|enijim
na Balkanu: Pljevlja 



Novi Pazar - Slogan – Ko{arka je
sport malih gradova, savr{eno ide uz
ako ne najpopularniji onda najtrofej-
niji doma}i sport. Neka od najve}ih
imena igre pod obru~ima primetili su
lokalni ko{arka{ki zanesenjaci i na taj
na~in im otvorili put do zvezda. Tu
ulogu u KK Tutin, osnovanom 2002.
godine, preuzeo je ~ovek iz kom{iluka.
U malu ko{arka{ku sredinu vo|en `i-
votnim putevima 2010. godine stigao
je momak iz Prijepolja, centra koji uz
^a~ak va`i za bastion na{e ko{arke, Iz-
udin Kajevi} (37). Igra~ka karijera Iz-
udina Kajevi}a krenula je iz rodnog
Prijepolja, a vodila ga je preko Priboja,
leskova~kog Zdravlja, Bijelog Polja i do
sarajevske Bosne. Iz igra~kih dana po-
sebno je ponosan na tri doga|aja.

- Bio sam deo ekipe Prijepolja 2001.
godine na Prvim obnovljenim MOSI i
Sand`a~kim igrama u Novom Pazaru.
To nikada ne}u zaboraviti, kao i ko{ar-
ka{ki kamp na Div~ibarama 1999. godi-
ne pod vo|stvom koordinatora Drago-
ljuba Pljaki}a, na kojem sam se kao mlad
igra~ na{ao u dru{tvu Vladimira Radma-
novi}a, Du{ana Kecmana, Jovana Kopri-
vice-punog srca se prise}a Kajevi}. Ne-
dostatak dvorane sportova sputava klub
i njega da jednu lepu i zdravu pri~u zao-
kru`e na najbolji na~in, formiranjem se-
niorskog tima. Sve ostalo postoji.

- Da imamo dvoranu igrali bismo
ozbiljnu ulogu u Drugoj srpskoj ligi.
[kolska sala je neadekvatna zbog malih
dimenzija, a jo{ uvek nemamo ni zglob-
ne obru~e. Momke koji imaju od 21 do
23 godine nekako smo uspeli da zadr`i-
mo, igramo prijateljske utakmice, ali je
velika {teta {to nismo uklju~eni u neku
ligu. To ka`em i zato {to je Tutin primer
kako treba da bude organizovan jedan
klub, uprava je takva da bi je svi po`ele-
li, a tu su i licencirani treneri, {to u dana-
{nje vreme i nije tako ~est slu~aj, pri~a
Izudin Kajevi}. Isti~e da u op{tini imaju
partnera koji im maksimalno poma`e.

„Kvalitet malih sredina je i u tome da
uvek postoji neko ko vam se na|e pri ru-
ci kad je te{ko. Tada{nji direktor Usta-
nove za sport Jusuf Sinanovi} stao je uz
klub kad smo bili nejaki i kad je bilo ba{
te{ko. Uz nas su i brojni sponzori uz ~iju
podr{ku lako re{avamo probleme veza-
ne za sportsku opremu. Obe}anja da }e
se dvorana dovr{iti iz godine u godinu
se ni`u, ne znam {ta se de{ava, koliko
sam na~uo u ministarstvu je potpisan
sporazum o njenom zavr{etku, pa se na-
dam da }e dvorana koja je po~ela da se
gradi po~etkom veka kona~no biti data
na upotrebu sportistima. Zato {to je ne-
mamo na gubitku su talentovana deca u
svim sportovima. Ostalo imamo“, `elj-
no Kajevi} i{~ekuje dan kada }e dvorana
otvoriti svoja vrata sportistima.

Nepostojanje seniorskog sastava od-
li~no je pokriveno svim ostalim selek-
cijama. Izudin Kajevi} i njegov najbli`i
saradnik Irfan Martinovi} ponosni su
na mini basket {kolu, mla|e pionirsku,
pionirsku, kadetsku i juniorsku selek-
ciju. To ukupno ~ini bazu od stotinak
dece kojima treba pridodati i `ensku
ko{arka{ku grupu u koju je uklju~eno
50 devoj~ica. „Svake godine u regional-
nim ligama takmi~ili smo se sa dve se-
lekcije, ove sezone i tu smo napravili
pomak uklju~iv{i i tre}u ekipu (mla|i
pioniri, pioniri i kadeti). Za sada, iz

objektivnih razloga nismo u mogu}no-
sti da i juniorski sastav proveravamo
kroz liga{ka takmi~enja“, ka`e Kajevi}.

Godinu dana po dolasku u KK Tutin
mla|e kategorije predvo|ene Izudinom
Kajevi}em ulaze u takmi~arski pro-
gram. Bila je 2011. godina. Po{to dolazi
iz prave ko{arka{ke sredine kao {to je
Prijepolje, Kajevi} nije o~ekivao da }e
klub lako postaviti na noge. „Nije ni bi-
lo jednostavno, ali vredelo je, jer sad
imamo zdravu sredinu koja iz godine u
godinu raste u svakom pogledu. Gene-
racija 1995/96 je na neki na~in istorij-
ska. Godinu dana po dolasku u Tutin s
njima se pojavljujem u ligi regiona. Ni-
kada pre toga Tutin nije imao takmi~ar-
ski sastav. Osvojeno tre}e mesto na kra-
ju prvenstva ubedilo me je da ko{arka u
ovom gradu ima budu}nost. Bila je to
sjajna ekipa igra~a i ljudi. Danas kad se
pogledaju dostignu}a mla|ih kategori-
ja KK Tutin na nivou regiona s potpu-
nim pravom se mo`e re}i da smo posta-
li veoma ozbiljan klub. Rezultatski po-

sle prvog dela lige kadeti najbolje stoje,
za njima mnogo ne zaostaju ni mla|i
pioniri“, smatra na{ sagovornik.

Ulaskom u KLS i rezultatima u pr-
voliga{koj konkurenciji, Novi Pazar je

ove godine podigao interesovanje za
ko{arku do stepena koji ona ranije ni-
kada nije imala na ovim prostorima.
„Kada govorimo o prvom timu Novog
Pazara treba re}i da je to sjajna pri~a.

Ni{ta bolje za popularnost ko{arke na
na{em podneblju nije moglo da se do-
godi. Nama koji smo u ko{arci taj us-
peh donosi samo benefite, jer  deca pri-
likom odabira sporta kojem }e se pri-

kloniti sad uglavnom biraju ko{arku.
Kad nemamo utakmice na{i igra~i re-
dovno dolaze u Pendik kako bi pratili
KLS, jer zaista ima {ta da se vidi. Jo{ sa-
mo da Novi Pazar postane regionalni

centar svih mla|ih kategorija, uslovi za
tako ne{to postoje“, iskreno }e Kajevi}.

KK Tutin odr`ava vrlo bliske i prija-
teljske odnose sa klubovima iz najblì eg
okru`enja. „Najbolje sara|ujemo sa Sta-

rim Rasom, ali i klubovima iz Prijepolja,
kao i Nove Varo{i. Dopada mi se  rad
bra}a Petrovi} u Starom Rasu, mislim da
su oni najbolji primer kako treba organi-
zovati mla|e kategorije. Izuzetne dobre

odnose odr`avamo sa Gordanom Todo-
rovi}em, stru~nim saradnikom za mla-
|e kategorije KSS. Mnogo nam je pomo-
gao na mojim po~ecima u Tutinu. Pro-
{le godine dolazila nam je i  odradila ne-
koliko treninga nekada{nja reprezenta-
tivka Milica Dabovi}. Planiramo jo{ niz
gostovanja s akcentom na popularizova-
nju ko{arke“, najavljuje Kajevi}. 
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SPORT

Prvoslav Le{evi}

Prijepoljac Izudin Kajo Kajevi} sa KK Tutin na dobrom putu da ispi{e najlep{e ko{arka{ke stranice tog grada

Lepu pri~u zaokru`i}e dvorana 

TE@AK PORAZ RUKOMETA[A
Novi Pazar - Rukometa{i Novog Paza-

ra oti{li su na pauzu u prvenstvu koja }e tra-
jati do po~etka februara iznena|uju}e viso-
kim porazom od [amota 65 u Aran|elovcu
32:20 (14.11). Ubedljiv trijumf doma}eg ti-
ma u 13. kolu Superlige ne}e uticati na sja-
jan utisak u debitantskoj sezoni Novopaza-
raca me|u superliga{ima (16 bodova). Is-
pred Novog Pazara samo su Dinamo iz Pan-
~eva (26) i Metaloplastika (21), a iza Parti-
zan (16), [amot 65 (14) i Crvena zvezda
(13). Najbolji na poslednjoj ovogodi{njoj
utakmici u gostuju}em timu po obi~aju bio
je Armin Kaltak (8 golova), najbolji strelac
Superlige sa 99 golova, koliko je postigao i
Vuka{in Vorkapi} iz Metaloplastike.

DINAMIK BOLJI OD NOVOG PAZARA 
Novi Pazar - Derbi 13. kola KLS izme-

|u Dinamika i Novog Pazara u Beogradu
pripao je ABA 2 liga{u 80:72 (15:16,
25:20, 16:24, 24:12). U tek drugom pora-
zu Novopazaraca, koji su nastupili bez
povre|enog Radonji}a, najbolji utisak su
ostavili Ne{ovi} i Krsti} (19 poena), kod
doma}eg tima odsko~ili su Gli{i} (16) i
Vuliki} (14).

BEZ DOGOVORA SA OSMANKA^EM
Novi Pazar - O~ekivano su odbojka{i

Novog Pazara pora`eni u 13. kolu Superli-
ge od Vojvodine 0:3 (21:25, 13:25, 21:25)
u Pendiku. Dva dana posle te utakmice u
Novom Pazaru su vo|eni pregovori sa po-

znatim stru~njakom Ned`adom Osmanka-
~em, trenerom koji je sa Vojvodinom osvo-
jio dve titule prvaka Srbije uzastopno, ali
nisu finalizovani dogovorom. Danas se u
Valjevu, Novi Pazar sastaje sa VA-014, a
o~ekuje se da u timu bude i povratnik iz Ita-
lije, Marko Vuka{inovi}. 

ZAUSTAVLJENA FATMA 
Novi Pazar - Posle dve startne pobe-

de na Oran` Bolu do 14 godina u Majamiju,
14-godi{nja Novopazarka Fatma Idrizovi}
zaustavljena je u {esnaestini finala od
Aleksis Blohine iz SAD 2:1 (6:7, 6:3, 6:3). U
prva dva kola Idrizovi}eva je bila bolja od
Viktorije Foke iz Nema~ke (6:0, 6:0) i Ame-
rikanke Aleksije Harmon (6:3, 7:6). 
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Prijepolje 
i Divac 

U Tutinu je Kajevi} formirao poro-
dicu, supruga Mersiha je psiholog,
dve }erkice Medina i Esma treniraju
ko{arku, sin Omer je jo{ mali i vero-
vatno budu}i ko{arka{. Ipak i posle
osam godina koliko je stanovnik Tu-
tina, Kajevi} ni u jednom razgovoru
ne mo`e a da se ne dotakne Prijepo-
lja. „Prijepolje je moj grad. Za kratko
vreme stekao sam mnogo prijatelja
i ljudi koje po{tujem u Tutinu, ali mi
Prijepoljci smo specifi~ni. Gde god da
odemo ne mo`emo bez rodnog gra-
da“, ka`e Kajevi}.

Sinonim za prijepoljsku ko{arku i
sport je Vlade Divac. Najpoznatiji i
najbolji jeste, ali nije i jedini. Da je
grad na Limu nepresu{an izvor tale-
nata pokazuje i sada{njost. „Osim
Seada Had`ifejzovi}a u Novom Paza-
ru, jo{ dvojica Prijepoljaca igraju KLS,
Aleksandar Langovi} je u OKK Beo-
gradu, a Filip Pejovi} u Metalcu iz Va-
ljeva, dok je Filip Zekavi~i} do pre
dvadesetak dana nosio dres ~a~an-
skog Borca“,  isti~e Kajevi}.

Kadeti ponos
Tutina 

Sa utakmicom manje kadetski tim
Tutina u Ra{ko-kosovsko-metohijskoj
ligi KSS zauzima posle prvog dela pr-
venstva tre}e mesto, to je trenutno i
najbolji tutinski ko{arka{ki sastav, a
~ine ga: Nikola Savi}, Bogdan Savi},
Pavle Sta{evi}, Belmin Gegi}, Melvin
Azemovi}, Samid Pepi}, Martin Belo-
ica, Mersid Ragipovi}, Orhan Derde-
mez, Filip Ra~i} (na slici) – nedostaju:
Aleksa Savi}, Ensar ^uljevi}, Belmin
Tuti},Amar Ko`ar, Senad Muminovi},
Amar Preljevi} i Irfan Lekovi} 

Prijatelj Sejo 
Sead Had`ifejzovi} jedan od naj-

boljih ko{arka{a Novog Pazara je kao
i Kajevi} Prijepoljac. Za kratko vreme
postao je ljubimac novopazarske pu-
blike. O Had`ifejzovi}u, Kajevi} ima
samo lepe re~i.

- Veliki smo prijatelji. Sejo je, pre
svega, veliki ~ovek, pa tek onda sja-
jan ko{arka{. U zenitu je karijere, zna
da povu~e i podigne tim no{en onom
istom ̀ eljom i ̀ arom koji je imao i na
po~etku karijere. On nije centar, a vi-
deli ste kako se snalazi i na toj pozi-
ciji me|u divovima. Novi Pazar je s
njim i njegovom mentalnom i fizi~-
kom snagom toliko mnogo dobio da
je to ono ne{to {to nikako ne mo`ete
da ne primetite – ka`e o svom prija-
telju i sugra|aninu – Kajevi}.

Primer kako treba 
da bude organizovan
jedan klub: KK Tutin

^ovek iz 
kom{iluka: 
Izudin Kajevi}
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

BIJELO POLJE – Novogodi{nja
euforija osje}a se i u Bijelom Polju,
~iji gradski park odnedavno krasi
svjetlosna konstrukcija Snje{ka
Bjeli}a, od ~ak osam metara. Snje{ko
Bjeli} je  postavljen kao dekorativni
element novogodi{nje rasvjete, a na

njemu su radili studenti Fakulteta
vizuelnih umjetnosti iz Bijelog Polja,
koji su na taj na~in doprineli
osavremenjavanju i modernizaciji
izgleda novogodi{nje rasvjete. Vo|a
tima umjetnika na ovom
originalnom projektu bio je Luka

Joksimovi}. Ovim djelom
talentovani umjetnici, uspjeli su da
pribli`e Bijelo Polje ve}im
metropolama koje slave i do~ekuju
novogodi{nje praznike na original
na~in uz fenomenalne svjetlosne
ukrase. N.D. 

Bjelopoljski studenti ukrasili svoj grad

Snje{ko Bjeli} od 
osam metara 

Studentski rad: Snje{ko Bjeli} 

Indira Lajko 
ne ide u zatvor

SDP 
platio 
kaznu 

Pljevlja - Poznata za{titnica pa-
sa iz Pljevalja Indira Lajko ipak
ne}e i}i u zatvor zbog hranjenja
napu{tenih `ivotinja. Nakon pri-
jave komunalnog inspektora da je
hranila napu{tene `ivotinje u ne-
posrednoj blizini zgrade u kojoj
`ivi, kao i zbog ~injenice da je od-
bila da ukloni posude u kojima je
bila hrana i voda za pse,  Indira
Lajko je osu|ena na nov~anu ka-
znu od 150 evra. Po{to nije mogla
da plati, nov~ana kazna je preina-
~ena u ~etiri dana zatvora. Ne}e,
ipak, i}i u zatvor jer su joj ~lanovi
Socijaldemokratske partije upla-
tili 200 evra kako bi mogla da pla-
ti kaznu i tro{kove suda. Lajko je
saop{tila da joj je novac upla}en i
da je zahvalna ~lanovima SDP-a
koji su joj pomogli, kao i redakci-
ji dnevnog lista Dan zbog obja-
vljene informacije o kazni koju joj
je izrekao Sud za prekr{aje po pri-
jevi Komunalne policije.

– Istog dana kada je dnevni list
Dan objavio vijest da moram da
idem u zatvor ~etiri dana, jer ne-
mam novca da platim kaznu, sa
privatnog broja me je pozvao
predsjednik SDP-a Ranko Krivo-
kapi} i saop{tio mi da ~lanovi
SDP-a to ne}e dozvoliti i da }e ka-
zna biti pla}ena, kazala je Lajko. 

S. D. 

Pljevlja – Pljevlja nastavljaju da
podsti~u razvoj sporta i to sufinansira-
njem iz bud`eta op{tine. Na bud`etsku
podr{ku mogu da ra~unaju sportski
klubovi, sportsko rekreativna dru{tva,
sportsko {kolska dru{tva, sportske or-
ganizacije lica sa invaliditetom – klub
ili dru{tvo koji su od zna~aja za ostva-
rivanje javnog interesa u sportu.

Sredstvima iz Bud`eta op{tine Plje-

vlja mo`e se sufinansirati program
sportskih organizacija najvi{e do 80
odsto iznosa sredstava potrebnih za
njegovu realizaciju. Sufinansiranje
programa sportskih organizacija vr{i
se na osnovu javnog konkursa za sufi-
nansiranje programa sportskih orga-
nizacija, koji objavljuje organ lokalne
uprave nadle`an za sport. Sportska or-
ganizacija du`na je da op{tini podnese

zavr{ni, odnosno godi{nji izvje{taj o
utro{ku dodijeljenih sredstava koji je
usvojila skup{tina te sportske organi-
zacije. Nadzor nad sprovo|enjem pro-
grama i aktivnosti koji sprovode sport-
ske organizacije, a koji se sufinansira-
ju iz bud`eta, sprovodi organ lokalne
uprave nadle`an za sport.

Sportista koji stekne status repre-
zentativca Crne Gore, a koji ima prebi-

vali{te na teritoriji op{tine Pljevlja naj-
manje dvije godine do sticanja statusa
i ~lan je sportske organizacije koja je-
registrovana na teritoriji op{tine Plje-
vlja, ima pravo na mjese~nu sportsku
naknadu u periodu od godinu dana.
Pljevaljska informativna slu`ba navo-
di da je dokument o ovome dostupan
na sajtu op{tine i da }e javna rasprava
biti odr`ana 24. decembra. N. D. 
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Op{tina Pljevlja poma`e sport

Sjednica 
SO Berane
u ~etvrtak

Berane - Predsjednik SO Bera-
ne Novica Obradovi} za ~etvrtak,
27.decembra, zakazao je ~etvrtu
redovnu sjednicu beranskog par-
lamenta. U pozivu je Obradovi}
najavio osam ta~aka dnevnog re-
da, me|u kojima izmjene i dopu-
ne bud`eta za 2018. godinu, izbo-
ri i imenovanja na pojedinim
funkcijama u javnim preduze}i-
ma, dodjeljivanje zvanja po~asni
gra|anin op{tine i gradnja spo-
menika sovjetskom generalu
@ukovu. C. D.


